
  
 

 

Verslag 

Klankbordgroep Samenwerking 

Datum  : maandag 25 september 2017 

Tijdstip  : 19:30 uur tot 20:45 uur 

 

Deelnemers : Goirle: Mark van Oosterwijk, Corné de Rooij en Bert Schellekens; Hilvarenbeek: Tycho 

Holleman, Clemens Veraa, Gon Broers en Cees van Hoof; Oisterwijk: Jan Jonkers, Rob van 

Seters en Ruud van de Ven; griffiers: Gerrit-Jan de Ruijter en Berry van 't Westeinde; 

stuurgroep: Ryan Palmen, Ineke Depmann en John Boeren 

Locatie : gemeentehuis Hilvarenbeek 

 

 

Nr. Onderwerp 

1 Opening 

Burgemeester Palmen heet alle aanwezigen welkom, stelt vast dat het meer dan een jaar 

geleden is dat de klankbordgroep bij elkaar is geweest. Hij stelt voor het volgende punt aan 

de agenda toe te voegen: 

- frequentie bijeenkomsten klankbordgroep 

 

2 Ontwikkelingen Haaren 

De gemeente Haaren houdt op 5 oktober een burgerpeiling, hoe zien de inwoners van 

Haaren de bestuurlijke toekomst: zelfstandig verder, herindelen, opsplitsen? De gemeente 

Oisterwijk staat open voor (delen van) de gemeente Haaren. De provincie onderzoekt 

momenteel de bestuurskracht van de gemeente Haaren. 

De uitkomsten van de burgerpeiling bepalen het vervolgtraject. Indien (delen van) de 

gemeente Haaren bij Oisterwijk komen, dan is het bestuurlijk standpunt dat dit niet ten 

koste gaat van de samenwerking GHO. Als uit de burgerpeiling komt dat de gemeente 

Haaren zelfstandig verder gaat, zal de gemeente op zoek gaan naar 

samenwerkingspartners. De drie GHO-gemeenten moeten in dat geval nog afspreken of zij 

een uitbreiding van de huidige samenwerking met de gemeente Haaren zien zitten. 

 

3 Ontwikkelingen Oirschot / Reusel-de Mierden 

De gemeente Oirschot oriënteert zich, heeft gesprekken gevoerd met zowel Oisterwijk als 

Hilvarenbeek. Oirschot zoekt: willen ze aansluiting bij een stedelijk conglomeraat 

(Eindhoven) of bij landelijke gemeenten (Hilvarenbeek, Kempengemeenten). Alle opties 

lijken nog open. In november spreekt de gemeenteraad van Oirschot zich uit over de 

bestuurlijke toekomst. 

De gemeente Reusel-de Mierden bezint zich ook op de bestuurlijke toekomst. Er zijn 

gesprekken gevoerd met Hilvarenbeek en met de Kempengemeenten. Een tijdspad is niet 

bekend. 

 

4 Rapport Rekenkamercommissie Goirle 

De gemeenten Hilvarenbeek en Oisterwijk horen graag welke lessen Goirle getrokken 

heeft uit het rapport van de rekenkamercommissie. De raad van Goirle heeft naar 

aanleiding van het rapport gediscussieerd over de ontwikkeling, voortgang en toekomst 

van de samenwerking GHO. Conclusie was dat de samenwerking ooit begon voor 
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uitvoerende zaken, waar slagen gemaakt worden. Maar voor Goirle is het bespreekbaar 

om een stap verder te gaan: gezamenlijke beleidsvoorbereiding.  

Hilvarenbeek is nog niet zo ver. De raadsleden vinden zelfstandigheid heel belangrijk en 

willen eigen afwegingen kunnen maken. Waarom mag zelfstandigheid geen doel op zich 

zijn? 

Goirle ziet gezamenlijke beleidsvoorbereiding niet als een inperking van de eigen 

beleidsvrijheid. Sommige onderwerpen lenen zich goed voor een gezamenlijke 

voorbereiding, andere minder. Goed om daar inzicht in te krijgen. Ook Oisterwijk ziet wel 

wat in een inventarisatie van onderwerpen. 

De stuurgroep zegt toe om een lijst te maken met onderwerpen, welke zich lenen voor 

gezamenlijke beleidsvoorbereiding en welke niet. Gezamenlijke beleidsvoorbereiding hoeft 

niet te betekenen dat iedere gemeente dezelfde keuze dient te maken. Er blijft vrijheid 

voor lokale inkleuring, bijvoorbeeld door te werken met scenario's waar iedere gemeente 

een eigen keuze uit kan maken. 

 

5 Raadsinformatiebrief 

De raadsleden hebben de laatste raadsinformatiebrief in juni ontvangen. Naar aanleiding 

hiervan komt de vraag hoe het staat met het onderzoek naar een gezamenlijk ICT-

platform. 

Op dit moment loopt het onderzoek naar een gezamenlijk ICT-platform. Een projectgroep 

onderzoekt wat het (financieel en organisatorisch) betekent als Goirle de samenwerking 

met Tilburg opzegt en overstapt naar Equalit. De projectleider heeft de eerste uitkomsten 

gedeeld met de individuele colleges. Op 1 november komen de drie colleges bij elkaar, 

onder meer om over dit onderwerp een beslissing te nemen. 

Duidelijk is wel dat een gezamenlijk ICT-platform om een aanzienlijke investering vraagt en 

dat de kost voor de baat uitgaat: pas als er ook sprake is van dezelfde applicaties en 

processen, leidt deze keuze tot voordelen. 

De raadsleden vragen nadrukkelijk om de ontwikkelingen binnen Hart van Brabant goed in 

de gaten te houden. Voorkomen moet worden dat er separate trajecten worden ingezet, 

die later niet met elkaar stroken. 

 

6 Rapportage 3k's en inzet provincie 

Uitgangspunt van de samenwerking zijn de 3k's: kwaliteit, kwetsbaarheid en kosten. In de 

praktijk blijkt dat het kwantificeren van met name kwaliteit en kwetsbaarheid lastig is. 

Vanuit de raden is het verzoek gekomen om in de reguliere P&C-documenten hier 

aandacht voor te hebben. 

Om beter te kunnen rapporteren op de 3k's, wil de stuurgroep een monitor laten 

ontwikkelen. In een gesprek met de provincie is duidelijk geworden dat er mogelijkheden 

zijn om uit het budget 'Veerkrachtig Bestuur' een bijdrage te krijgen. Een aanvraag voor 

een subsidiebijdrage dient voor het eind van het jaar ingeleverd te zijn. De monitor dient 

medio 2018 gereed te zijn, zodat deze én ingezet kan worden voor rapportages aan de 

raden én gebruikt kan worden voor de evaluatie die voor 2019 met de provincie 

afgesproken is. 

 

7 Samenwerking griffies en raden 

De griffiers geven enkele voorbeelden van hoe zij op dit moment samenwerken: 

regelmatig onderling overleggen, hulpvragen aan elkaar stellen, personeel uitwisselen 

(kwetsbaarheid), cursus Politiek Actief organiseren, uitstapje organiseren. 

Met de gemeenteraadsverkiezingen in 2018 is het een goed idee om de introductie van de 

nieuwe raadsleden gezamenlijk op te pakken. Gaandeweg gaan de griffies en de raden 
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verkennen op welke punten samenwerking mogelijk is, kansen zien en oppakken. 

Goirle geeft nog een voorbeeld: het project Gôolse Democratie. De uitkomsten van dit 

project kunnen ook interessant zijn voor Hilvarenbeek en Oisterwijk. Omgekeerd zou het 

burgerpanel van Oisterwijk gebruikt kunnen worden door de twee andere gemeenten. 

Een onderwerp dat al een paar keer ter sprake is gekomen, is een gezamenlijke 

rekenkamer. Goirle heeft een samenwerking met Dongen en Loon op Zand, Hilvarenbeek 

heeft een 'slapende' rekenkamer en Oisterwijk heeft een zelfstandige rekenkamer. De 

griffiers wordt gevraagd uit te zoeken of het mogelijk is om op termijn tot een 

gezamenlijke rekenkamer te komen. 

 

8 Bijeenkomsten klankbordgroep en gezamenlijke raadsbijeenkomst 

De leden van de klankbordgroep vinden de frequentie van 1x per jaar weinig. Dat is 

voldoende voor 'bijpraten' over uitvoerende zaken. Zij willen ook inhoudelijke 

onderwerpen bespreken. Daarvoor zijn nodig: een hogere frequentie, een mandaat van de 

raden en een wisselende samenstelling van de klankbordgroep. Het voorstel is om de 

klankbordgroep - in wisselende samenstelling - vaker bij elkaar te laten komen voor het 

bespreken van gezamenlijke thema's. 

Voorkomen moet worden dat de klankbordgroep een 'superstuurgroep' wordt, die de 

stuurgroep aanstuurt. 

Na de verkiezingen komen de drie (nieuwe) gemeenteraden bij elkaar voor een algemene 

sessie over de intergemeentelijke samenwerking GHO. Dat is dan ook een mooi moment 

om elkaar te ontmoeten en verdere afspraken te maken. 

 

9  Rondvraag 

Oisterwijk stelt voor om gezamenlijk aandacht te hebben voor een duurzame oplossing 

voor het sluipverkeer dat aan beide zijden van de A58 ontstaat als het verkeer op de 

snelweg vaststaat. 

 

 

 


